
  

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 : ועדהולהלן הנושאים שעלו ב

 עדכוני קורונה .1

 שיפוץ מקלטים .2

 פריצות וגניבות .3

 שומר חדש / מג"ב/ משמר אזרחי / משמר שכונה .4

 בטיחות .5

 מצלמות בט"פ .6

 שונות .7

 

 

 סיכום הפגישה: 

 מצב המושבות בנושאי קורונה.  אודותהקב"ט עדכן  עדכוני קורונה .1

 מבודדים. 72מאומתים  2קיימים נכון לתאריך זה 

המועצה החלה בימים אלו שיפוץ של חמישה מקלטים ברחבי  שיפוץ מקלטים .2

המושבות. שלושה מקלטים ציבוריים ושני מקלטים במוסדות בתי 

 ספר.

השוטר הקהילתי ורכז המודיעין של ניתנה סקירה בנושא על ידי  פריצות וגניבות .3

 עליה מדאיגה בכמות פריצות/גניבות לבתי מגורים ון.כרימשטרת ז

שומר חדש/ מג"ב/ משמר  . 4

 אזרחי / משמר השכונה

בימים אלו מתקיימת הכשרה למתנדבי מג"ב שתיתן מענה 

המשמר למושבות, במקביל נבדקת האפשרות להפעיל מחדש  את 

  כרוןיהאזרחי בהובלת רוית סימון וקב"ט המועצה בשיתוף תחנת ז

במהלך אודות המהלכים שבוצעו  על ידי הקב"ט  סקירהניתנה  בטיחות . 5

גנים ההתקופה האחרונה בנושא בטיחות בכלל מוסדות החינוך ו

 3.11.2020 תאריך הפגישה

    4ועדת בטחון רבעון  נושא הפגישה 

 משתתפים

 תפקיד שם

 יו"ר הועדה מנחם ברגב

 קב"ט המועצה אלון אגם 

 רכזת המתנדבים רוית סימון

 קהילתימנהל בטחון  עמרי מרקוביץ

 מש"ק בנימינה גבעת עדה האדי בסיס

 רכז מודיעין קוקו בן סימון



  

 

הציבוריים. כמו כן שבוע הבא הוא שבוע הבטיחות בדרכים 

בי המושבות בדגש על הסברה, פרסום, ותתבצע פעילות ענפה ברח

 שילוט.

מרי סקר את מה שבוצע עד כה בפרויקט וציין כי במהלך וע מצלמות בט"פ . 6

מערכות בפינות מיחזור .רחוב  2התקופה הקרובה יוצבו עוד 

 האסיף בבנימינה ומעלה הצבר בגבעת עדה.

תעלה יו"ר הועדה מנחם ברגב ביקש כי סוגיית היטל השמירה  שונות .7

לישיבת הנהלה על מנת לתקצב סיורים ברחבי המושבות על חשבון 

 היטל זה.

 
 
 
 

  המלצות

 
לשקול בפורום הנהלת המועצה הטלת היטל שמירה לצורך תקצוב סיורים ליליים קבועים ברחבי 

 המושבות.
 
 
 
 

 בברכה
 

 מנחם ברגב יו"ר ועדת בטחון


